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Görüş ve Önerileriniz: 
 Kliniklerin birçoğunda ünit problemi yaşadık  
 Asistanlarımızın her öğrenciye eşit muamele etmesini rica ediyorum 
 Ortodonti radyoloji gibi kilinlerdeki ünitlerin diğer kliniklerdeki hasarlı ünitlerle değiştirilmesinin planlandığını duyduk. Bu gerçekleşirse klinik 

yüksek verime ulaşacaktır. 



 Öncelikle bizim öğrenmemiz için ellerinden geleni yapan öğretim görevlilerimiz hocalarımız asistanlarımıza tesekkürler. Endodonti stajında ünit 
yetersizliği,çalısmaya ünitler yüzünden sıkıntılar yaşadık ve barajlarımız yetişmedi cogumuzun. Kimi ünitin aeratörü bozuk kimi ünitin suction ı 
bozuk derken hastalarımızı ünit ünit taşımak zorunda kaldık ayrıca endodonti stajında bazı asistanlarımızın hasta basında zorlandıgımız yerlerde bize 
yardımcı olmayı reddedip öğretmeyi reddedip imza vermeyerek bizi geçiştirmeleri bölüme olan sevgimizi ve ilgimizi azallttı maalesef. Barajların cok 
yüksek olması bizim öğrenme isteğimizi azalttıgını düsünüyorum.Barajlar yükseldikçe sınıfta kalma korkusuyla sadece baraj yetiştirmeye odaklanıyor 
ve mesleğimize yeterli özeni gösteremiyoruz. 

 


